
 

IKC de Wissel wil graag verbinden en ontwikkelen! 

Zevenaar, 18 april 2023 

Geachte leden van de gemeenteraad, 

 

In reactie op signalen van een mogelijke motie dat het agendapunt  ‘onderwijshuisvesting 

Vestersbos’ niet wordt geagendeerd op de raadsvergadering van 26 april a.s., brengen wij 

graag het volgende bij u onder de aandacht. 

IKC de Wissel is een school die letterlijk en figuurlijk wil bouwen aan de toekomst.  

Hiervoor is een goed toegeruste onderwijsomgeving voor onze kinderen noodzakelijk.  

Op dit moment ontbreekt het hier helaas volledig aan.  

Dat maakt de actuele situatie onhoudbaar en uiterst urgent. 

Het huidige gebouw voldoet namelijk al jaren niet meer. De ruimte is te klein voor het aantal 

leerlingen, waardoor de groepen onhoudbaar groot worden. Door het ruimtegebrek zitten 

leerkrachten en onderwijs assistenten elkaar letterlijk in de weg. Zo worden de ruimtes van 

de directie, de IB-er, en de teamkamer regelmatig ingezet om onderwijs te kunnen bieden. 

Een onwenselijke situatie, waardoor de kwaliteit van het werk, het onderwijs, in het gedrang 

is. Evenmin is er in het huidige pand speelruimte voor de kleuters, die was er wel, maar dit 

lokaal is al enige jaren in gebruik als klaslokaal en opslagruimte. Het aannamebeleid  dat 

broertjes en zusjes van een leerling voorrang krijgen bij inschrijving,  staat onder grote druk . 

Ook kan onderwijs op maat steeds minder worden geboden. Er is achterstallig onderhoud en 

het binnenklimaat laat ernstig te wensen over, zowel qua temperatuur-regulatie als 

ventilatie. Ook de buitenruimte is te klein; de pauzes worden tussen de groepen verdeeld, 

omdat kinderen te weinig ruimte hebben om met elkaar buiten te spelen. Wij maken ons 

zorgen over zowel het welzijn van onze kinderen als over het welzijn van onze leerkrachten 

en ander personeel. 

Het ontbreken van een gymzaal maakt dat er ‘reistijd’ is van en naar de gymzaal elders in de 

wijk of naar een gymzaal buiten de wijk. De tijdsduur van deze wandeling is afhankelijk van 

de leeftijd van de leerling en varieert van 10 minuten in de bovenbouw tot zeker 25 minuten 

bij de kleuters. Ook het reizen naar IKC de Tamboerijn, waarmee onder andere gezamenlijk 

de projectgroep wordt aangeboden, geeft reistijd. Dit zien wij als verloren, kostbare 

onderwijstijd die wij liever zouden besteden aan het onderwijzen van onze kinderen. 

Wij pleiten dan ook voor een gebouw dat voldoet aan de eisen van deze tijd. 

 

 



 

Destijds is gekozen voor de samenvoeging  van basisschool de Wissel met kinderopvang 

Zonnekinderen, het zogeheten Integraal Kind Centrum (IKC). Echter de situatie is al langere 

tijd zo dat het IKC over twee locaties verspreid zit. Dit belemmert een verdere integratie en 

ontwikkeling van de ambities van ons IKC. 

Het zwabberende beleid van de gemeente, waarin twee tot drie jaar is gekoerst op locatie 

Vestersbos, geeft onrust omdat een toekomstperspectief is geschetst, dat nu dreigt niet te 

worden waargemaakt. Daarbij is er geen uitzicht op een alternatief voor ons IKC.  

Wij maken ons grote zorgen over de onderwijshuisvesting van onze kinderen nu dit proces 

wederom vertraging op dreigt te lopen en roepen u op om de motie van uitstel te 

verwerpen.  

Wij verzoeken u om duidelijkheid en perspectief op korte termijn voor onze leerlingen te 

bieden.  

Wij spreken u aan op uw verantwoordelijkheid om zorg te dragen voor een goede 

onderwijsomgeving die toekomstbestendig is voor ons IKC. 

Wij wensen u veel wijsheid toe. 

 

Met vriendelijke groet,   

IKC-raad de Wissel. 

 




